
Rada  
Powiatu Nowosądeckiego

PROTOKÓŁ Nr 15/XV/2012
z obrad XV Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 18 maja 2012 r.

Ad. 1.
Sesja Rady Powiatu Nowosądeckiego rozpoczęła się o godzinie 12:00 w budynku Starostwa 

Powiatowego  w  Nowym  Sączu,  ul  Jagiellońska  33,  sala  obrad  (pokój  208),  a  zakończyła  
o godzinie 14:30.
W  sesji  uczestniczyło  28 radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować
i  podejmować  uchwały.  W  Sesji  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  oraz  pracownicy 
Starostwa Powiatowego (listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta,  dokonał  otwarcia  posiedzenia  XV Sesji 
Rady Powiatu Nowosądeckiego IV kadencji, po czym przywitał przybyłych radnych i gości.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: Marek Kwiatkowski i Józef Leśniak.
.

Ad. 2.
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  
czy są uwagi lub wnioski dotyczące zmian w przesłanym wcześniej projekcie porządku obrad.

Andrzej Gancarz przewodniczący Komisji Rewizyjnej RPN zgłosił wniosek o wprowadzenie 
dodatkowego punktu do porządku obrad –  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba wystąpił z prośbą o poinformowanie zebranych, 
aby podać powód likwidacji szkół, ponieważ informacja taka nie została uwzględniona w porządku.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta  w odpowiedzi na prośbę pana 
radnego  Antoniego  Porębę  poinformował,  że  na  posiedzeniu  XV  Sesji  Rady  Powiatu,  będą 
podejmowane uchwały w sprawie likwidacji poszczególnych oddziałów szkół powiatowych. Szkoły 
te będą likwidowane z powodu braku naborów uczniów do tych szkół. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
W wyniku głosowania otrzymano:
28 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  skargi  na  działania  Powiatowego Urzędu Pracy  dla 
Powiatu Nowosądeckiego został wprowadzony w punkcie 39 porządku obrad.
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Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  po 
wprowadzeniu zmian.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
W wyniku głosowania otrzymano:
28 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.

4. Wystąpienia gości.

5. Interpelacje radnych.

6. Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań przez Powiatowy Urząd Pracy dla powiatu 

nowosądeckiego w 2011 roku.

8. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego za 2011 r.

9. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Sączu za 2011 

r.

10. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Sączu na temat 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu nowosądeckiego za 2011 rok.

11. Przedstawienie informacji na temat planu remontów i inwestycji na drogach powiatowych w 

2012 r.

12. Przedstawienie  sprawozdań  rocznych  z  wykonania  planu  finansowego  placówek  służby 

zdrowia   za 2011 rok:

1) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpitala im. J. Dietla w Krynicy 

Zdroju,

2) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego 

     w Nowym Sączu, 

3) Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.

13. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  Statutu  

Małopolskiemu Ośrodkowi Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.
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14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu  Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej  –  Sądeckie  Pogotowie  Ratunkowe  w  Nowym 

Sączu.

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu  Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej  –  Szpital  im.  dr  J.  Dietla  

w Krynicy-Zdroju.

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia oraz przystąpienia 

do realizacji przez Powiat Nowosądecki projektu nr: POKL.06.02.00-12-020/12 pod nazwą 

„Biznes z EFS II”.

17. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu 

Nowosądeckiego na 2012 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 

2012 rok.

18. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Powiatu Nowosądeckiego.

19. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  

w Złockiem.

20. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  likwidacji  Zasadniczej  Szkoły 

Zawodowej w Złockiem.

21. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  siedziby  Technikum  

w Złockiem.

22. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego, 

Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  i  Szkoły  Policealnej  

w Zespole Szkół im. Świętej Kingi w Łącku.

23. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  II  Liceum 

Ogólnokształcącego, Liceum Profilowanego, Technikum Uzupełniającego i Szkoły Policealnej 

w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w Grybowie.

24. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceów Profilowanych, 

Szkół  Policealnych,  Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  

i Zasadniczej Szkoły Specjalnej w Starym Sączu.

25. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  Liceum 

Ogólnokształcącego  i  Liceum  Profilowanego  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  

im. Wincentego Witosa w Nawojowej.

26. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego 

w Zespole Szkół Zawodowych im. Świętej Kingi w Podegrodziu.
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27. Podjęcie uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  Uzupełniającego 

Liceum  Ogólnokształcącego  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  im.  Władysława  

St. Reymonta w Tęgoborzy.

28. Podjęcie uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju.

29. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  

za  usunięcie  i  przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  na  obszarach 

wodnych Powiatu Nowosądeckiego.

30. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

31. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

32. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

33. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

34. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

35. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

36. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

37. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

38. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

39. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie skargi na działania Powiatowego 

Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego.

40. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

41. Zamknięcie obrad. 

PROTOKÓŁ Nr 15/XV/2012 18 maja 2012 r.                                  4



Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta poinformował radnych, iż zgodnie z § 34 ust. 4 i 5 
Statutu  Powiatu  Nowosądeckiego  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Powiatu  został  wyłożony  do 
wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji.  Do chwili  obecnej nie zostały zgłoszone 
poprawki ani uzupełnienia.
W związku z brakiem poprawek i uzupełnień Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta 
zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

W wyniku głosowania protokół z XIV Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego został przyjęty.

Ad. 4.
Wystąpienia gości.

Ad. 5.
Interpelacje Radnych.

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu Nowosądeckiego Krzysztof Bodziony złożył interpelacje dot.:
- pomalowania  barierek  w Podegrodziu  na  murze  oporowym w ciągu  drogi  Podegrodzie 

Naszacowice oraz barierek na mostach w miejscowości Stadła;
- interwencji  związanej  z  zasypaniem rowu wzdłuż drogi  powiatowej  w miejscowości 

Podegrodzie (koło Państwa Pasoniów);
- wdrożenia  kratek  ściekowych  w  miejscowości  Stadła  na  wysokości  skrzyżowania  

na Długołęce – Świerkli, w miejscowości Podegrodzie od skrzyżowania na Juraszową 
w  stronę  Naszacowic  oraz  w  Podegrodzia  koło  pomnika  Ojca  Stanisława 
Papczyńskiego;

- położenia nowej nawierzchni asfaltowej w miejscowości Podrzecze,  Brzezna i  dalej  
w stronę Podegrodzia;

- zamontowania  znaków  w  terenie  zabudowanym  w  miejscowościach:  Mokra  Wieś, 
Gostwica, Naszacowice;

- zamontowania znaku drogowego 100 m przed Szkołą Podstawową w Olszanie;
- zlikwidowania  uskoku  na  moście  w  miejscowości  Brzezna  na  potoku  Brzeźnianka  

w ciągu drogi Chełmiec-Gołkowie.

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina złożył interpelacje dot.:
- wniosku  mieszkańców  oraz  Dyrekcji  Szkół  Podstawowych  w  Obidzy  i  Czyrna  o 

ponowne rozważenie możliwości wytyczenia przejść dla pieszych w pobliżu w/w szkół 
w miejscowości Obidza i Czarny Potok;

- ponowienia  wniosku  Radnej  Gminy  w  Łącku  o  usunięcie  wyrwy  powstałej  przez 
osuwisko części korpusu drogi Jazowsko-Obidza;

- problemu  spalania  niedozwolonych  materiałów  przez  Romów  na  ich  osiedlu  
w Maszkowicach;
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- wniosku sołtysa miejscowości Łazy Brzyńskie dotyczącego usunięcia wyrwy w drodze 
powiatowej Gołkowice Górne – Łazy Brzyńskie.

Radna Agata Król-Mirek złożyła interpelację dot.:
- przedłużenia chodnika wzdłuż drogi powiatowej 1510 K Berest – Mochnaczka Wyżna 

za mostem do wjazdu do budynku;
- kontroli  finansowej  (rozliczenia  subwencji)  Stowarzyszenia  „Przystań”  w  Krynicy 

Zdroju;
- zatoczki  autobusowej  na  Ul.  Kraszewskiego  (obok  starego  Ośrodka  Zdrowia  w  Krynicy 

Zdroju).

Radny Andrzej Gancarz złożył interpelację dot. perspektywy położenia nowej nawierzchni 
asfaltowej na ul. Kościuszki w Muszynie w bieżącym roku.

Radny Stanisław Mrzygłód złożył interpelację dot.:
- zabezpieczenia  studzienki  odprowadzającej  wodę  burzową  przy  drodze  powiatowej 

Chełmiec-Męcina w miejscowości Marcinkowice (na zakręcie, przy kościele);
- założenie oświetlenia przy drogach powiatowych Chełmiec - Naszacowice na odcinku 

Mała  Wieś  -  Świniarsko  oraz  Nowy  Sącz  -  Wilczyska  na  odcinku  Naściszowa  - 
Librantowa;

- asfaltowania drogi i placu od drogi głównej do budynku Domu Dziecka i Domu Opieki 
Społecznej w Klęczanach;

- remontu drogi Podrzecze-Trzetrzewina i systematycznego działania konserwacyjnego.

Radny Zygmunt Paruch złożył interpelację dot.:

- uszkodzonej Drogi Wojewódzkiej w miejscowości Kurów- Zbyszyce; 
- remontu  odcinka  Drogi  Wojewódzkiej  od  Bartkowej  do  Zakliczanka  w  imieniu 

mieszkańców Gminy Gródek nad Dunajcem;
- przeprowadzenia wizji lokalnej z udziałem Radnego i Sołtysa z Jelnej w spawie mostu 

na drodze powiatowej w miejscowości Jelna.

Radny  Antoni  Poręba  złożył  interpelację  dot.  naprawy  przepustów  pod  drogami  Florynka  – 
Wawrzka, Biała Niżna – Stróże.

Radny  Wiesław Pióro  złożył  interpelację  dot.  udrożnienia  przepustów  pod  drogą  powiatową  
w miejscowości Kamianna.

Radny  Marian  Ryba  złożył  interpelację  dot.  wybudowania  zatoki  autobusowej  przy  ulicy 
Kraszewskiego w Krynicy Zdroju na wysokości starego ośrodka zdrowia.

Radny Zenon Szewczyk złożył interpelację dot.:

- wyznaczenia  przejścia  dla  pieszych  w  pasie  drogi  powiatowej  na  odcinku  
w  miejscowości  Podegrodzie  obok  pawilonu  handlowego  GS  na  zjeździe  z  drogi 
powiatowej Chełmiec-Naszacowice do obwodnicy Podegrodzie i Starego Sącza;

- wyjaśnienia  okoliczności  nieudzielania  właściwej  pomocy  medycznej  związanej  
z  wysłaniem  do  chorego  karetki  pogotowia  pozbawionej  właściwej  aparatury 
medycznej  umożliwiającej  akcję  ratunkową  związaną  z  zawałem  serca,  do  której 
została wezwana;
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- podjęcia działań zmierzających do remontu drogi powiatowej na odcinku Chełmiec-
Naszacowice.

Radny Stanisław Śmierciak złożył interpelację dot. uwzględnienia w planie remontów i inwestycji 
na  drogach  w  2012  roku  wykonania  odwodnienia  drogi  w  centralnej  części  wsi  Myślec  koło 
Starego Sącza i położenia na tym odcinku nowej nawierzchni.

Radny  Józef  Świgut  złożył  interpelację  dot. przyspieszenia  prac  nad  przekazaniem  gruntów  
w miejscowości Mszalnica na rzecz Gminy Kamionka Wielka.

Ad. 6.
Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  Zarządu  w  okresie 
międzysesyjnym. 

- 2 kwietnia -  spotkanie z Powiatowym Zarządem OSP (dot. rozdziału sprzętu z magazynu 
powodziowego);

- 11 kwietnia - uroczystości związane z 72 rocznicą zbrodni katyńskiej w Nowym Sączu;

- 11 kwietnia - posiedzenie Rady Społecznej Szpitala w Krynicy Zdroju;
- 12 - 13 kwietnia - XV Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich;
- 13  kwietnia  - spotkanie  z  Wicemarszałkiem Województwa  Małopolskiego  Wojciechem 

Kozakiem w/s podpisania aneksu do umowy darowizny dot. budynku przy ul. Waryńskiego 
w Nowym Sączu;

- 16 kwietnia - posiedzenie Rady Społecznej Pogotowia Ratunkowego w Nowym Sączu;

- 16  kwietnia  -  Konwent  Starostów  Województwa  Małopolskiego  w  Bochni  
(dot. ubezpieczenia szpitali);

- 17 kwietnia - Spotkanie w Instytucie Meteorologii i Gospodarki Wodnej w Krakowie;
- 19 kwietnia - Promocja Sądecczyzny na Politechnice Krakowskiej;

- 21 kwietnia - Uroczysta Gala Konkursu „Człowiek Wielkiego Serca”;

- 23 kwietnia - Konwent Wójtów i Burmistrzów Powiatu Nowosądeckiego;

- 24 - 27 kwietnia - Wizyta w powiecie partnerskim Unna (dotycząca nawiązania kontaktów 
branży turystycznej oraz rozszerzania współpracy szkół);

- 25  kwietnia  -  Spotkanie  z  Komendantami  Karpackiego  Oddziału  Straży  Granicznej  
w Nowym Sączu;

- 26 kwietnia - Ćwiczenia krajowego systemu ratowniczo - gaśniczego, NEWAG w Nowym 
Sączu;

- 28 kwietnia - Powiatowe obchody Dnia Strażaka w Łabowej;

- 3 maja - Uroczystości związane z obchodami 221 rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja 
w Nowym Sączu;

- 4 maja - Spotkanie z Członkiem Zarządu Województwa Małopolskiego Stanisławem Sory-
sem;

PROTOKÓŁ Nr 15/XV/2012 18 maja 2012 r.                                  7



- 6 maja - Święto Kwitnących Sadów wraz z inauguracją sezonu lotniczego w Łososinie Dol-
nej;

- 7 maja - Spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa Małopolskiego Romanem Ciepielą;

- 7 maja - wyjazdowe posiedzenie Zarządu (Stary Sącz, Piwniczna Zdrój, Muszyna);

- 8 maja - Uroczystości związane z 67 rocznicą zakończenia II wojny światowej w Nowym 
Sączu;

- 13 maja - Święto Kwitnącej Jabłoni oraz uroczyste otwarcie hali widowiskowo - sportowej 
w Łącku; 

- 14 maja - Spotkanie zespołu nt. „Wdrażania programu ochrony przed powodzią w dorzeczu 
górnej Wisły w 2012 roku” w Krakowie;

- 14 mają - XIII Walne Zgromadzenie Sprawozdawczo Wyborcze Nowosądeckiej Izby Tury-
stycznej;

- 16 maja - Uroczysta inauguracja Programu Edukacyjnego „Sądecki Ratownik”;
- 16 maja - Spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich, Pracowni Inżynier-

skiej  „Klotoida”  w  Krakowie,  Naczelnikiem  Wydziału  Spraw  Terenowych  
w Starym Sączu, Piotrem Garwolem oraz Wójtem Gminy Podegrodzie M. Gromalą;

- 17 maja - Powiatowy Dzień Bibliotekarza w Łabowej.

Ad. 7.
Przedstawienie  sprawozdania  z  realizacji  zadań  przez  Powiatowy  Urząd  Pracy  dla  powiatu 
nowosądeckiego w 2011 roku.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba stwierdził, że sprawozdanie jest przygotowane 
bardzo dokładnie. Radnego interesuje, czy ograniczenia finansowe pociągnęły za sobą ograniczenia 
w zatrudnieniu w Urzędzie Pracy.

Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  dla  Powiatu  Nowosądeckiego  Bogdan  Gołyźniak 
odpowiadając na pytanie radnego stwierdził, że kierownictwo zmuszone było dokonać reorganizacji  pod 
względem  zatrudnienia  pracowników.   Pan  dyrektor  zaznaczył  również,  że  zostały  drastycznie 
ograniczone  środki  jakimi  do  tej  pory  dysponował  Urząd  Pracy  na  wsparcie  aktywnych  form 
przeciwdziałaniu bezrobociu. Pula środków w ubiegłym roku była o połowę mniejsza aniżeli w latach 
poprzednich. Przyczyniło się to w ubiegłym roku do rozwiązania prawie 20 umów o pracę. W większości 
były to umowy podpisane na czas określony, co nie skutkowało to z wypłacaniem odpraw.  Pozostałe 
którym  wręczono wypowiedzenia to są  osoby z umowami na czas nieokreślony (7 takich osób), z pośród 
których 3 dobrowolnie postanowiły przejść na emeryturę, a reszcie zostały rozwiązane umowy. Obecnie 
w Powiatowym Urzędzie Pracy zatrudnionych jest 108 pracowników, planowana jest redukcja do 98 
etatów.  Zmniejszanie zatrudnienia jest rozłożone na cały bieżący rok. Na koniec najbliższego miesiąca  3-
4 osobom zostanie wręczone wypowiedzenie.  Pan dyrektor zaznaczył, że z pośród osób zatrudnionych 
w Powiatowym Urzędzie Pracy część jest zatrudniona w oparciu o realizowane projekty. Po redukcji 
zatrudnienia ok. 90 osób będzie finansowanych z budżetu powiatu.

Sprawozdanie nie było przedstawione w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 
do protokołu.
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Ad. 8.
Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego za 2011 r.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 9.
Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Sączu za 2011 
r.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro  zwrócił uwagę na problem bezpańskich psów, 
które są dużym zagrożeniem zwłaszcza w  środowisku wiejskim. Dzieci idące do szkoły, lub jadące 
rowerem często są atakowane przez takie psy.  Radny Wiesław Pióro uważa, że na początku należy 
zainteresować się problemem bezpańskich psów, a dopiero w dalszej części budowaniem schronisk. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii  Mariusz Stein  w odpowiedzi  na pytanie  Radnego Wiesława 
Pióro poinformował, że sprawa bezpańskich psów leży w kompetencji Urzędów Gmin. Ciąży na 
nich  obowiązek  znalezienia,  wyłapania  oraz  odtransportowania  w  odpowiednie  miejsce 
bezpańskich psów. Cały proces związany z bezpańskimi psami powinien zacząć się od znakowania 
psów.  Umożliwi  to  ustalenie  ile  jest  psów  w  danej  miejscowość,  gminie  i  na  końcu  
w powiecie.  Przyśpieszy to  odnalezienie  właścicieli  porzuconego psa.  Urzędy Gmin starają  się 
uciekać od tego, ponieważ to generuje bardzo duże koszty zwłaszcza dostarczenie i  utrzymanie 
takiego psa w schronisku w Nowym Targu. Weterynaria wystosowała apel w ministerstwie, aby 
działania mające rozwiązać problem bezpańskich psów powinno się zacząć od ich znakowania. 

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Zenon  Szewczyk  zapytał  Pana  Mariusza  Steina  jaki  jest 
miesięczny koszt utrzymania bezpańskich psów w schronisku.

Powiatowy Lekarz Weterynarii Mariusz Stein odpowiadając Radnemu Zenonowi Szewczykowi 
stwierdził, że dokładnych liczb nie posiada. Na posiedzeniu Zespołu Kryzysowego przedstawione 
zostały dokładne koszty.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta dodał, że kwota ta wynosi 6 zł + 
VAT  za dzień pobytu psa w schronisku.

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Zenon  Szewczyk   zauważył,  że  kwota  ta  jest  minimalną 
emeryturą rolniczą.

 Powiatowy Lekarz Weterynarii Mariusz Stein  dopowiedział, że średnio 6-7 psów rocznie z gminy 
jest odwożona do schroniska.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.
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Ad. 10.
Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu  na  temat 
bezpieczeństwa sanitarnego powiatu nowosądeckiego za rok 2011.

Radny  Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba  zwrócił się do pani  Grażyny Micał z prośbą 
aby przedstawiła obowiązującą strukturę organizacyjną  w Państwowym Inspektoracie Sanitarnym, 
ponieważ występują pewne zależności pomiędzy powiatem, a województwem.

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Pióro  poprosił  o  wyjaśnienia  dlaczego  ostatnio 
nastąpił duży wzrost zachorowań na choroby zakaźne.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiadając na pytanie pana Radnego Antoniego Porębę zauważyła, że w strukturze organizacji 
powiatowej  stacji  w  stosunku  do  niej  znajdują  się  oddziały.  Pierwszy  z  nich  to  Oddział 
Administracyjno-  Ekonomiczny,  drugi  to  Oddział  Nadzoru  Sanitarnego  i  ostatni  to  Oddział 
Laboratoryjny.  W  Oddziale  Nadzoru  Sanitarnego  możemy  wyróżnić  sekcje  nadzoru  higieny 
komunalnej,  sekcję  epidemiologii,  sekcję  higieny  pracy  i  higieny  żywności  i  żywienia,  oraz 
zapobiegawczy  nadzór  sanitarny.  Sekcja  promocji  zdrowia  jest  sekcją  wyodrębnioną  i  podlega 
bezpośrednio Inspektorowi Sanitarnemu i  nie jest  uwzględniona w strukturze żadnego oddziału. 
Oddział Laboratoryjny znajduję się po części na ul. Czarnieckiego i częściowo na ul. Tarnowskiej. 
Oddział ten posiada Laboratoria Badania Wody, Laboratorium Badania Żywności, Laboratorium 
Higieny Pracy i Powietrza Atmosferycznego oraz Laboratorium Badań Specjalnych. W Oddziale 
Administracyjno- Ekonomicznym są dwie sekcje administracyjna i ekonomiczna.
 
Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zapytał się o merytoryczną podległość.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiadając na pytanie o merytoryczną podległość stwierdziła, że Oddział Nadzoru Sanitarnego
 i Oddział Laboratoryjny i sekcje Oświaty Zdrowotnej podlegają bezpośrednio zastępcy. Oddział 
Administracyjno- Ekonomiczny i Samodzielne Stanowiska podlegają pod Inspektora Sanitarnego. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zapytał kto jest jednostką nadrzędną. 

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiedziała,  że  jednostką  nadrzędną  merytorycznie  jest  Wojewódzki  Inspektor  Sanitarny  
w Krakowie. Finansowo Powiatowy Inspektor Sanitarny podlegając pod Wojewodę Małopolskiego, 
który dysponuje środkami pieniężnymi.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zwrócił się z pytaniem do Pani  Grażyny Micał 
o uzależnienie finansowe.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiedziała, że zadania są niezależne. Wojewódzki Inspektor powołuje zwierzchników, którymi 
są pan Starosta Jan Golonka oraz  pan Prezydent Miasta Nowego Sącza Ryszard Nowak.

Radny  Powiatu   Zenon  Szewczyk  wystąpił  z  zapytaniem,  czy  Inspektor  Sanitarny  posiada 
informacje  w jakiej  skali  dokonywał  się  obrót  solą  przemysłową,  która  była  wprowadzona  do 
handlu  w  Polsce.  Radny  jest  zainteresowany  również  jaki  zasięg,  oraz  w  jakich  jednostkach 
handlowych mogła zostać wprowadzona sól przemysłowa  na Sądecczyźnie.
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Zastępca Dyrektora  Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Sączu Grażyna Micał  na 
pytanie radnego odpowiedziała, że postępowanie w sprawie soli zostało prowadzone na wniosek 
Państwowego Wojewódzkiego Inspektoratu w Poznaniu, ponieważ na tym terenie policja wykryła 
ten  precedens.  Pani  Grażyna  Micał  dodała,  że  na  samym  początku  dane  zostały  utajnione.  Z 
związku  z  tym  Główny  Inspektor  Sanitarny  podjął  decyzję  aby  w  każdym  województwie 
skontrolować wszystkie zakłady produkujące środki spożywcze, do której używa się większej ilości 
soli.  Przebadane  zostały  zakłady  przetwórstwa  owocowo-  warzywnego,  zakłady  produkcji 
przetworów, koncentratów, majonezów, oraz przebadane zostały piekarnie. Naszym zadaniem było 
pobranie  prób  z  wytypowanych zakładów mieszczących się  w województwie  małopolskim.  Po 
zebraniu tych prób, zostały one przekazane Wojewódzkiej Stacji w Krakowie. Na terenie Powiatu 
Nowosądeckiego  zostały  przebadane  4  piekarnie.  Wyniki  badań  laboratoryjnych  są 
niekwestionowane.   Przebadana została,  również sól  znajdująca się  w obrocie  oraz w sklepach 
spożywczych. Badania również wskazały, że sól ta nie może być zakwestionowana.  Wyniki zostały 
przekazane Wojewódzkiemu Inspektorowi w Poznaniu. Obecnie innych informacji nie posiadamy, 
zakłada się, że na terenie małopolski problem ten nie występował, ponieważ sól ta jest stosowana 
i kupowana przez zakłady przemysłowe do swojej produkcji. 

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Zenon  Szewczyk  zapytał  się,  czy  zostały  skontrolowane 
zakłady dostarczające produkty do przetwórni  masarskich na Sądecczyźnie. 

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiedziała  radnemu  Zenonowi  Szewczykowi,  że  kontrola  zakładów  masarskich  jest
 w kompetencji Inspekcji Weterynarii.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zwrócił się z prośbą o dokładniejsze informacje. 
Na komisji zostało przytoczone zdanie, że nie stwierdza się używalności soli drogowej, ze względu 
na to, że nie zostały przekroczone normy.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
wyjaśniła  radnemu,  że  sól  ta  była  badana  zgodnie  z  obowiązującymi  normami  dla  soli 
przemysłowej.  Wyznaczone  zostały  pewne  normy  dla  soli  technicznej.  Na  komisji  Zdrowia  i 
Uzdrowisk powiedziane zostało, że badana sól była sprawdzana w kierunku zawartości azotanów, 
azotynów, siarczanów i metali ciężkich. Różnice w obydwu solach w dopuszczalnych normach są 
niewielkie. W przypadku kiedy normy zakładają 5 % stężenia siarczanów,  w soli spożywczej jest 
ich 2 %, a w soli przemysłowej 4%, jest to w normie soli spożywczej.  W tym przypadku badania 
były  prowadzone  pod  względem  siarczanów.  Z  wyników  nie  jest  możliwe  jednoznaczne 
stwierdzenie, że jest to ta sól czy inna. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba kończąc wątek soli przemysłowej zadał pytanie 
dlaczego państwo polskie boi się ujawnić informacje, jeżeli wyniki pokazały, że życie i zdrowie 
obywateli nie jest zagrożone. Zostały utajnione nazwy zakładów, które stosowały sól, która jest 
nieszkodliwa.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiadając  na  zadane  wcześniej  pytanie  pana  radnego  Wiesława  Pióro  dotyczące  programu 
zdrowia,  powiedziała  że akcje  promocyjne są  narzucane przez Główny Inspektorat  Sanatorium, 
dlatego te programy są realizowane na poziomie krajowym, wojewódzkim i lokalnym. Finansowo 
nie  ma  oddzielnych  wyodrębnionych  środków  na  działalność  oświatową.  Główny  Inspektorat 
Sanitarny  dostarcza  materiały,  na  podstawie  których  prowadzona  jest  działalność  oświatowa. 
Działalność oświatowa obejmuje głównie dzieci i młodzież szkolną, która ma na celu prowadzenie 
profilaktyki.  Na  komisji  Zdrowia  i  Uzdrowisk  wspomniane  zostało,  że  wzrosły  zachorowania, 
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ponieważ  zmieniły  się  procedury  i  przepisy  dotyczące  dokumentowania  tych  chorób,  np.  w 
przypadku gruźlicy w poprzednich latach była dostatecznie udokumentowana. Pozostałe choroby 
dotyczą  wieku dziecięcego typu odra, świnka, różyczka. Choroby występują periodycznie, tj. gdzie 
są lata kiedy zachorowalność na te choroby spadają, a później gwałtownie wzrasta zachorowalność 
na terenie gdzie do tej pory te zachorowania nie występowały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiaty  Nowosądeckiego  Jan  Dziedzina   zapytał  o  problem 
związany z pojawieniem się dużej ilości żmij zygzakowatych.  Pana wiceprzewodniczącego Jana 
Dziedzinę interesuję dostępność szczepionki w ośrodkach zdrowia stosowanych w razie ukąszenia 
przez żmiję.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu Grażyna  Micał 
odpowiedziała,  że  w województwie  małopolskim centralny  magazyn szczepionek znajduje  się  
w wojewódzkiej stacji. Szczepionki z wojewódzkiej stacji są przydzielane powiatowym stacjom, 
które zgodnie z zapotrzebowaniem na danym terenie zostają  przydzielone na ośrodki zdrowia.  
W  przypadku,  kiedy  ośrodek  zdrowia  zgłosi  zapotrzebowanie  na  daną  szczepionkę,  jest  ona 
dostarczana.  Szczepionki  te  nie  mogą  zostać  przekazane  indywidualnie   mieszkańcom,  tylko 
przekazywane są one do ośrodków zdrowia.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 11.
Przedstawienie informacji na temat planu remontów i inwestycji na drogach powiatowych w 2012 r.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 12.
Przedstawienie sprawozdań rocznych z wykonania planu finansowego placówek służby zdrowia  

za 2011 rok:

1) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpitala im. J. Dietla w Krynicy 

Zdroju,

2) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Sądeckiego Pogotowia 

Ratunkowego w Nowym Sączu, 

3) Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. 

Ad. 13.
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta zgodnie z §21 Statutu Powiatu 

Nowosądeckiego  wyznaczył  na  prowadzenie  obrad  Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu 

Nowosądeckiego Jana Dziedzinę.  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  Nowosądeckiego Jan 

Dziedzina będzie prowadził obrady XV Sesji RPN poczynając od pkt. 13 do pkt. 41 porządku 

obrad. 
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Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania Statutu Małopolskiemu 

Ośrodkowi Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.

Dyrektor  Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu Iwona 

Bodziony przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania Statutu 

Małopolskiemu Ośrodkowi Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.

Zgodnie z art. 42 ust. 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej (Dz.U. Nr 112, poz. 
654,  z późn.zm.)  statut  podmiotu  leczniczego niebędącego przedsiębiorcą  nadaje  podmiot  tworzący, 
chyba, że przepisy ustawy stanowią inaczej.   Działając zgodnie z art. 204 niniejszej ustawy kierownik 
podmiotu leczniczego niebędącego przedsiębiorcą zobowiązany jest dostosować statut do jej przepisów 
w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w życie tegoż aktu prawnego. .  Wobec powyższego opracowano 
projekt Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania Statutu Małopolskiemu Ośrodkowi 
Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Pan Włodzimierz Oleksy przedstawił opinię Komisji 
do projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Statutowej Pan Zygmunt Paruch  przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
21 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  168/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie nadania  Statutu  Małopolskiemu  Ośrodkowi  Profilaktyki  i  Terapii  Uzależnień  
w Nowym Sączu., została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14.
Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego  w sprawie  nadania  Statutu  Samodzielnemu 
Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu.

Dyrektor  SPZOZ  Sądeckiego  Pogotowia  Ratunkowego  w  Nowym  Sączu  Józef  Zygmunt 
przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 
Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu.
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Pan Włodzimierz Oleksy przedstawił opinię Komisji 
do projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.
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Przewodniczący Komisji Statutowej Pan Zygmunt Paruch  przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  169/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej – Sądeckie 
Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.
Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowosądeckiego  w sprawie  nadania  Statutu  Samodzielnemu 
Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej – Szpital im. dr J. Dietla w Krynicy-Zdroju.

Dyrektor SPZOZ  Szpitala im. dr J. Dietla w Krynicy-Zdroju Sławomir Kmak przedstawił projekt 
uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  Statutu  Samodzielnemu  Publicznemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej – Szpital im. dr J. Dietla w Krynicy-Zdroju.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Pan Włodzimierz Oleksy przedstawił opinię Komisji 
do projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Statutowej Pan Zygmunt Paruch  przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  170/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej – Szpital 
im. dr J. Dietla w Krynicy-Zdroju, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 16.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia oraz przystąpienia 
do realizacji przez Powiat Nowosądecki projektu nr: POKL.06.02.00-12-020/12 pod nazwą 
„Biznes z EFS II”.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego Bogdan Gołyźniak przedstawił 

projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia oraz przystąpienia do realizacji 

przez Powiat Nowosądecki projektu nr: POKL.06.02.00-12-020/12 pod nazwą „Biznes z EFS II”.

W wyniku rozstrzygnięcia konkursu POKL/6.2/IA/12 na projekty realizowane w ramach Działania 6.2, 

Priorytetu VI, Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, zastało przyznane dofinansowanie na 

realizację  projektu  Powiatowego Urzędu Pracy dla  Powiatu Nowosądeckiego nr: POKL.06.02.00-12-

020/12 pod nazwą „Biznes z EFS II”. Do zawarcia z Instytucją Wdrażającą umowy o dofinansowanie 

projektu konieczne jest podjęcie Uchwały Rady Powiatu wyrażającej zgodę na przystąpienie do realizacji 

projektu.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zenon Szewczyk wyraził  zainteresowanie związane z granicą 
wieku jaka została wyznaczona osobom młodym, którym chce się pomóc wejść na rynek pracy. 
Obecnie ta granica obejmuje osoby do 25 roku życia. Osoby młode po studiach wchodzą na rynek 
pracy w wieku 25 lat. Według pana radnego granica wieku powinna zostać przesunięta na 26-27 lat, 
ponieważ  uniemożliwia  skorzystanie  z  takiej  formy przez  osoby z  wyższym wykształceniem.  
W związku z tym  Radny Zenon Szewczyk zapytał czy jest możliwe, aby w przyszłym roku wziąć 
pod uwagę te zmiany.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Bogdan Gołyźniak odpowiadając na pytanie Radnego Zenona 
Szewczyka powiedział,  że założenia te zostały narzucone odgórnie, przez Wojewódzki Urząd Pracy. 
Warunki konkursowe obejmowały dwie grupy docelowe. Pierwszą  grupę tworzą ludzie młodzi do 25 
roku życia, druga grupa obejmuje osoby powyżej 50  roku życia. Powiatowy Urząd Pracy w swoich 
wnioskach ubiegał się o dofinansowanie w obydwu grupach wiekowych. Bardziej preferowaną grupą są 
osoby do 25 roku życia. Pozostałe osoby w wieku 26- 65  znajdą się w drugiej grupie. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Józef Głód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  171/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie zatwierdzenia oraz przystąpienia do realizacji przez Powiat Nowosądecki projektu nr: 
POKL.06.02.00-12-020/12 pod nazwą „Biznes z EFS II”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 17.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu 
Nowosądeckiego na 2012 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego 
na 2012 rok.

Skarbnik  Powiatu  Nowosądeckiego  Maria  Jękot  przedstawiła  projekt  uchwały  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2012 rok oraz zmian w 
Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2012 rok.

Przewodniczący Komisji Bużetowej Pan Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  172/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  zmian  w budżecie  Powiatu  Nowosądeckiego  na  2012  rok  oraz  zmian  w  Uchwale 
Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2012 rok, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 18.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie 
finansowej Powiatu Nowosądeckiego. 

Przewodniczący Komisji Bużetowej Pan Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  173/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Nowosądeckiego., została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  
w Złockiem.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Złockiem. Zgodnie z zapisem art. 62 
ust. 1 ustawy z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty w zespole muszą być co najmniej dwa typy 
szkół,  aby  mógł  funkcjonować  zespół  szkół.  W związku z zamiarem likwidacji  Zasadniczej  Szkoły 
Zawodowej w Złockiem konieczne jest uprzednie rozwiązanie Zespołu Szkół w Złockiem. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba  uważa, że w mediach nie potrafi się przebić 
właściwa  informacja.  Radny zwrócił  uwagę,  że  na  Sądecczyźnie  na  stronie  internetowej  oraz  
w  gazetach,  ukazują  się  artykuły  stwierdzające,  że  samorząd  likwiduje  szkoły.  Nasuwają  się 
wnioski z tego, że media sądeckie nie potrafią merytorycznie przysłuchiwać się obradom Sesji. 
Rada podejmując takie tematy, zmuszona jest wypełnić obowiązki wynikające z ustawy, która jest 
wyżej  aniżeli  uchwała.  Przykładem  jest  Sesja,  na  której  została  poruszona  kwestia  związana
 z likwidacją szkół zawodowych. W mediach przekazane zostały informacje, że Radni likwidują 
szkoły zawodowe. Rada nie może likwidować szkół, z mocy ustawy rada może jedynie zmienić 
nazewnictwo. Szkoły zawodowe dwuletnie, zostały przekształcone w trzyletnie, powoduje to, że 
szkołom  tym  nie  można  zmienić  nazewnictwa,  tylko  przyjąć  uchwałę  likwidującą.  Wyrażam 
nadzieje,  że  XV  Sesji  zostanie  merytorycznie  przekazana  w  mediach,  ponieważ  to  co  jest 
podejmowane  na  tej  Sesji  w  sprawie  szkół  jest  wynikiem  ustawy,  które  podejmuje  Sejm 
Rzeczpospolitej  Polskiej.  Również w wyniku ustaw i  reformy oświaty nie nastąpił  nabór już w 
2011,  do  tych  profili  szkół  z  przyczyn  jakim  jest  brak  chętnych  oraz  ze  względu  na  wymóg 
ustawowy.  

Radny Powiatu Nowosądeckiego Stanisław Mrzygłód powiedział, że po ostatnim posiedzeniu Komisji 
Edukacji   Rady Powiatu Nowosądeckiego zostały podjęte  radykalne działania.  Powiatowy Rzecznik 
Prasowy Maria Olszewska przekazała, że media  zostały poinformowane, że Rada na Sesji porządkuje 
sprawy związane ze szkołami. W przypadku informacji dotyczącej decyzji rządowych, która miała na celu 
likwidację dwuletnich klas zawodowych na trzyletnie. Informacja ta zostanie sprostowana.

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
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głosowania:
Uchwała  Nr  174/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Złockiem, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 20.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  
w Złockiem.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Złockiem.
Zasadnicza  Szkoła  Zawodowa  funkcjonowała  w Zespole  Szkół  w Złockiem  68.  Zainteresowanie 
kształceniem  w tym  typie  szkoły  ulegało  systematycznemu  zmniejszeniu  i od  kilku  lat  szkoła  nie 
rekrutuje absolwentów gimnazjum. W dniu 10 lutego 2012r. Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła 
uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Złockiem. Po uzyskaniu zgody 
Małopolskiego  Kuratora  Oświaty  /pismo,  znak:  542.7.2012.SD z dnia  06  marca  br./  podejmuje  się 
uchwałę o likwidacji nie funkcjonującej już szkoły. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  175/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Złockiem, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 21.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  siedziby  Technikum  
w Złockiem.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany siedziby Technikum w Złockiem. 
Technikum w Złockiem funkcjonuje w budynku, który był własnością gminy Muszyna. Obecnie obiekt 
ten został sprzedany przez gminę i dlatego przenosi się szkołę do obiektów Liceum Ogólnokształcącego 
w Muszynie. W roku szkolnym 2011/12 w Technikum w Złockiem uczy się 69 uczniów, odpowiednio 
w klasie pierwszej 19, w klasie drugiej 29 i w klasie czwartej 21 uczniów. Zgodnie z zapisem art. 59 ust.7 
ustawy  z dnia  7 września  1991r.  organ  prowadzący  powiadomił,  na  6 miesięcy  przed  planowanym 
terminem przeniesienia szkoły, Małopolskiego Kuratora Oświaty, Rodziców uczniów oraz Pracowników. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
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Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  176/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie zmiany siedziby Technikum w Złockiem, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 22.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji  Liceum Profilowanego, 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego i Szkoły Policealnej w Zespole Szkół im. Świętej Kingi 
w Łącku.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  Liceum  Profilowanego,  Uzupełniającego  Liceum 
Ogólnokształcącego i Szkoły Policealnej w Zespole Szkół im. Świętej Kingi w Łącku.
Liceum Profilowane,  Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące oraz Szkoła Policealna funkcjonowały 
w Zespole  Szkół  im.  Świętej  Kingi  w Łącku  przez  kilka  lat.  Niż  demograficzny  i mniejsze 
zainteresowanie  absolwentów  kształceniem  się  w tych  typach  szkół  spowodowało,  że  zaprzestano 
rekrutacji do tych szkół. Ponadto reforma szkolnictwa zawodowego likwiduje licea profilowane jako typ 
szkół ponadgimnazjalnych. W dniu 19 lutego 2010r. Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła uchwałę 
w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Łącku i w dniu 10 lutego 
2012r.  Rada  Powiatu  Nowosądeckiego  podjęła  uchwałę  w sprawie  zamiaru  likwidacji  Liceum 
Profilowanego  i Szkoły  Policealnej  w Zespole  Szkół  w Łącku.  Po  uzyskaniu  pozytywnej  opinii 
Małopolskiego Kuratora Oświaty  podejmuje się uchwałę o likwidacji nie funkcjonujących już szkół. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Statutowej Pan Zygmunt Paruch  przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  177/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
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w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego i Szkoły 
Policealnej w Zespole Szkół im. Świętej Kingi w Łącku, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 23.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  II  Liceum 
Ogólnokształcącego, Liceum Profilowanego, Technikum Uzupełniającego i Szkoły Policealnej 
w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w Grybowie.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji II Liceum Ogólnokształcącego, Liceum Profilowanego, 
Technikum Uzupełniającego i Szkoły Policealnej w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica 
w Grybowie.II Liceum Ogólnokształcące, Liceum Profilowane, Technikum Uzupełniające oraz Szkoła 
Policealna funkcjonowały w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w Grybowie przez 
kilka lat. Niż demograficzny i mniejsze zainteresowanie absolwentów okolicznych gimnazjów, a także 
absolwentów szkół  zasadniczych  i średnich  kształceniem się  w tych  typach szkół  spowodowało,  że 
zaprzestano  rekrutacji  do  tych  szkół.  Ponadto  reforma  szkolnictwa  zawodowego  likwiduje  licea 
profilowane i technika uzupełniające jako typ szkół ponadgimnazjalnych. W dniu 10 lutego 2012r. Rada 
Powiatu Nowosądeckiego podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji II Liceum Ogólnokształcącego, 
Liceum Profilowanego, Technikum Uzupełniającego i Szkoły Policealnej w Zespole Szkół Zawodowych 
w Grybowie. Po uzyskaniu pozytywnej opinii Małopolskiego Kuratora Oświaty podejmuje się uchwałę 
o likwidacji nie funkcjonujących już szkół. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  178/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  likwidacji  II  Liceum  Ogólnokształcącego,  Liceum  Profilowanego,  Technikum 
Uzupełniającego i  Szkoły Policealnej w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w 
Grybowie, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 24.
Podjęcie  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji  Liceów Profilowanych, 
Szkół Policealnych, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego i Zasadniczej Szkoły Specjalnej w 
Starym Sączu.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji  Liceów  Profilowanych,  Szkół  Policealnych, 
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Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego i Zasadniczej Szkoły Specjalnej w Starym Sączu.
Licea Profilowane, Uzupełniające Liceum Ogólnokształcące, Szkoły Policealne oraz Zasadnicza Szkoła 
Zawodowa Specjalna  funkcjonowały w ramach rozwiązanych przez Radę Powiatu Nowosądeckiego 
w 2011 roku trzech zespołów szkół w Starym Sączu, a w ich miejsce został utworzony jeden Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu. Do struktury nowego zespołu nie włączono szkół, które nie 
prowadziły kształcenia. Zmiany w formach kształcenia zawodowego, niż demograficzny oraz mniejsze 
zainteresowanie absolwentów kształceniem w poszczególnych typach szkół spowodowało, że zaprzestano 
rekrutacji  do tych szkół.  W dniu 19 lutego 2010r.  Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła  uchwałę 
w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Starym Sączu i w dniu 10 
lutego 2012r. Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Liceów 
Profilowanych, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego oraz Szkół Policealnych w Starym Sączu. 
Po uzyskaniu pozytywnej opinii Małopolskiego Kuratora Oświaty  podejmuje się uchwałę o likwidacji 
nie funkcjonujących już szkół. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  179/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  w  sprawie  likwidacji  Liceów  Profilowanych,  Szkół  Policealnych,  Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego i Zasadniczej Szkoły Specjalnej w Starym Sączu, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.25.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 
i  Liceum  Profilowanego  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  im.  Wincentego  Witosa  w 
Nawojowej.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego i Liceum Profilowanego w 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej.  Liceum Ogólnokształcące 
i Liceum Profilowane w Nawojowej funkcjonowały w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Nawojowej 
/wcześniej  w Zespole  Szkół  Rolniczych  Centrum  Kształcenia  Praktycznego/  przez  kilka  lat.  Niż 
demograficzny  i mniejsze  zainteresowanie  absolwentów  okolicznych  gimnazjów  kształceniem  się 
w Nawojowej  w tych  typach szkół  spowodowało,  że  zaprzestano rekrutacji  do  tych  szkół.  Ponadto 
reforma  szkolnictwa  zawodowego  likwiduje  licea  profilowane  jako  typ  szkół  ponadgimnazjalnych. 
W dniu 10 lutego 2012r. Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Liceum  Ogólnokształcącego  i Liceum  Profilowanego  w Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych 
w Nawojowej. Po uzyskaniu pozytywnej opinii Małopolskiego Kuratora Oświaty  podejmuje się uchwałę 
o likwidacji nie funkcjonujących już szkół
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Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  180/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  i  Liceum  Profilowanego  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 26.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w 
Zespole Szkół Zawodowych im. Świętej Kingi w Podegrodziu.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Zawodowych 
im. Świętej Kingi w Podegrodziu. Liceum Profilowane w Podegrodziu funkcjonowało w Zespole Szkół 
Zawodowych w Podegrodziu przez kilka lat. Niż demograficzny i mniejsze zainteresowanie absolwentów 
okolicznych gimnazjów kształceniem się  w tym typie  szkoły  oraz  likwidacja  tego  typu kształcenia 
w związku z wdrażaną reformą szkolnictwa zawodowego spowodowało, że zaprzestano rekrutacji do 
szkoły. W 2010r. Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego  w Zespole  Szkół  Zawodowych  w Podegrodziu.  Po  uzyskaniu  pozytywnej  opinii 
Małopolskiego Kuratora Oświaty /pismo, znak: DNS.EG.501.21.10 z dnia 04 stycznia 2011r./ podejmuje 
się uchwałę o likwidacji nie funkcjonującej już szkoły. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  181/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie  likwidacji  Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Zawodowych im. Świętej Kingi  
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w Podegrodziu, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 27.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Władysława St. Reymonta 
w Tęgoborzy.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Zespole 
Szkół  Ponadgimnazjalnych  im.  Władysława  St.  Reymonta  w  Tęgoborzy.  Uzupełniające  Liceum 
Ogólnokształcące  w Tęgoborzy  funkcjonowało  w Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  w Tęgoborzy 
przez  kilka  lat.  Niż  demograficzny  i mniejsze  zainteresowanie  absolwentów  zasadniczych  szkół 
zawodowych kształceniem się w tym typie szkoły spowodowało, że zaprzestano rekrutacji do tej szkoły. 
W 2010r.  Rada  Powiatu  Nowosądeckiego  podjęła  uchwałę  w sprawie  zamiaru  likwidacji 
Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  w Tęgoborzy.  Po  uzyskaniu  pozytywnej  opinii 
Małopolskiego Kuratora Oświatypodejmuje się uchwałę o likwidacji nie funkcjonującej już szkoły. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  182/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  likwidacji  Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Władysława St. Reymonta w Tęgoborzy, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 28.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 
w Zespole Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół i Placówek 
w Piwnicznej Zdroju.Liceum Ogólnokształcące w Piwnicznej Zdroju funkcjonowało w Zespole Szkół 
i Placówek przez kilka lat.  Niż demograficzny i mniejsze zainteresowanie absolwentów okolicznych 
gimnazjów kształceniem się w Piwnicznej spowodowało, że zaprzestano rekrutacji do szkoły. W dniu 10 
lutego 2012r. Rada Powiatu Nowosądeckiego podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju. Po uzyskaniu pozytywnej opinii 
Małopolskiego Kuratora Oświaty podejmuje się uchwałę o likwidacji nie funkcjonującej już szkoły. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji Pan Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  183/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie  likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół i Placówek w Piwnicznej 
Zdroju, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 29.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  na  obszarach  wodnych  Powiatu 
Nowosądeckiego.

Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Spraw  Społecznych  Dorota  Dobrowolska  przedstawiła  projekt 
uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcie  
i  przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  na  obszarach  wodnych  Powiatu 
Nowosądeckiego.  Z  dniem 1 stycznia  2012 roku weszła  w życie  ustawa z dnia  18  sierpnia  2011 r. 
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych . Ustawa ta stanowi, że usuwanie statków 
i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu oraz prowadzenie 
strzeżonego portu, przystani lub parkingu strzeżonego należy do zadań własnych powiatu. Zgodnie z jej 
postanowieniami Rada Powiatu corocznie ustala w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie statku 
lub innego obiektu pływającego i za jego przechowywanie,  w przypadku,  gdy prowadziła  go osoba 
będąca w stanie po użyciu alkoholu, środka działającego podobnie jak alkohol lub będąca pod wpływem 
środka odurzającego. Starosta realizuje te zadania przy pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych 
lub powierza ich wykonanie zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych.  Stawki  określone  w uchwale  przyjęto  w maksymalnej  wysokości,  aby  w pełni  pokryły 
koszty działań podejmowanych w tej kwestii przez Powiat. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Pan  Marek  Kwiatkowski  przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa  i  Leśnictwa  Pan  Antoni  Koszyk 
przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.
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Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  184/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcie  i  przechowywanie  statków  lub  innych 
obiektów pływających na obszarach wodnych Powiatu Nowosądeckiego, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 30.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  185/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 31.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  186/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
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w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 32.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  187/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 33.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  188/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 34.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
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0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  189/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 35.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  190/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 36.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  191/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 37.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
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27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  192/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 38.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  193/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”, została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 39.
Podjęcie  uchwały Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie skargi  na działania Powiatowego 
Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 
Nowosądeckiego  w  sprawie  skargi  na  działania  Powiatowego  Urzędu  Pracy  dla  Powiatu 
Nowosądeckiego. Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała  Nr  194/XV/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w sprawie  skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego, została 
podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 40.
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
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Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba nawiązując do nadanych oznak „Zasłużony dla 
Ziemi  Sądeckiej”  poinformował,  że  klub  Prawo  i  Sprawiedliwości,  posiada  przedstawicieli  
w  Kapitule.   Klub  opierał  się  na  opiniami  pracy  Radnych:  Zenona  Szewczyka  i  Stanisława 
Węglarza. Wnioski składają stowarzyszenia, organizacje. Z informacji wynika, że w tym roku ilość 
wniosków została mocno zawężona. Pan radny wyraził zadowolenia z tego faktu, ponieważ jest to 
oznaka, która nobilituje i świadczy o zaangażowaniu w życie społeczno- polityczne Rady Powiatu 
Nowosądeckiej.  Pan  radny  wyraża  również  nadzieje,  że  wśród  zasłużonych  uwzględni  się 
przedstawicieli kombatanckich, związki zawodowe, czy organizacje, które mocno zasłużyły się  
w działaniach związanych w latach 80, gdzie ludzie Ci walczyli o wolną Polskę.

Radna Powiatu  Nowosądeckiego Agata  Król-  Mirek  powiedziała,  że  wraz  z  panem radnym 
Marianem Rybą uczestniczyła w Jubileuszu 10 lecia Krynickiej Organizacji Turystycznej. Pragnie 
przekazać  informacje  od  pana  prezesa  wyraził  swoją  ogromną  wdzięczność  za  pomoc  Rady 
Powiatu. Związku z tym pani radna składa  gorące podziękowania panu Staroście Jana Golonce.

Ad. 41.
Zamknięcie obrad.
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta,  wobec  wyczerpania 
wszystkich  punktów  Porządku  Obrad  XV  Sesji  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego,  ogłasza 
zamknięcie posiedzenia i dziękuje za udział w obradach Sesji.

 Przewodniczący
Rady Powiatu Nowosądeckiego

Wiesław BASTA

Protokołowała:
Monika Dziedzina
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